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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2021/22:37 Avfallsförbränningsskatten 

Avfallsförbränningsskatten infördes den 1 oktober 2020. Redan från 
början har Moderaterna varit starkt emot denna skatt då den inte uppfyller sitt 
syfte att öka materialåtervinningen och minska avfallsmängderna, utan är en 
rent fiskal skatt.

Nyligen redovisade Skatteverket en utvärdering av avfallsförbränningsskatten 
till regeringen i en analys som bland annat inkluderar skattens effekter på 
materialåtervinning, import och export av avfall, el- och värmeförsörjningen 
och effekterna på utsläpp av växthusgaser. Föga förvånande är slutsatsen att 
skatten är ineffektiv och ”inte på ett verkningsfullt och kostnadseffektivt 
sätt styr mot en mer resurseffektiv och giftfri avfallshantering”. Vidare 
konstateras det att kraftvärme- och värmeverkens investeringsplaner har 
påverkats av skatten eftersom man bedömer att de över tid inte kommer 
att kunna övervältra skattekostnaderna på de internationella kunderna. 
Dessutom bidrar inte skatten till en övergång till mer cirkulär ekonomi. 

Med anledning av ovan vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

1. Avser ministern att avskaffa avfallsförbränningsskatten?
2. Om ja, när kommer arbetet med avskaffandet att påbörjas?
3. Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att ineffektiva skatter som 

motverkar sitt syfte inte ska införas? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


